
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 4. juli 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 725
Hvad er årsagen til, at arbejdsgruppen bag rapporten Kulegravning af høreap-
paratområdet fra juni 2012 ikke har inddraget det til arbejdsgruppen frem-
sendte ”Notat om økonomi i forbindelse med høreapparattilpasning” fra Regi-
on Midtjylland af 3. februar 2011?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina
Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand

1/1

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2011-12
SUU alm. del Spørgsmål 725
Offentligt


